
PROTOKÓŁ  Nr  XXVIII /  2013 
sesji Rady Gminy Miedziana Góra 

w dniu 28 sierpnia 2013 roku 
 
 

      Porządek sesji: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Wybór sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu nr XXVII sesji odbytej w dniu 26.06.13 r. 
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności za okres między sesjami. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Nr XXIII/169/12 Rady 

Gminy Miedz. Góra z dnia 28.12.2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2013 r. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Miedzia-

na Góra na lata 2013 – 2023.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli realizacji projektu pn. „Przeciwdziałanie 

wykluczeniu cyfrowemu na terenie Gminy Miedziana Góra” współfinansowanego ze 
środków Unii Europejskiej – Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka 2007-
2013 (Priorytet 8 – Społeczeństwo informacyjne – zwiększanie innowacyjności gospo-
darki; Działanie 8.3 – Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu – eInclusion).  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa 
Świętokrzyskiego dotyczącej wyznaczenia Podkieleckiego Obszaru Chronionego Krajo-
brazu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Zmiany Nr 7 miejscowego planu zagospodarowania prze-
strzennego sołectwa Ćmińsk Kościelny na terenie gminy Miedziana Góra. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego.  
14. Sprawy różne. 
15. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie. 
16. Zapytania i wolne wnioski. 
17. Zakończenie sesji. 

 
Obecni wg załączonych list obecności /zał. nr 1, 2, 3 do protokołu/. 
 
Sesja rozpoczęła się o godz. 10.15. 
 
Ad. 1.  
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert otworzył XXVIII sesję Rady Gminy, 
powitał wszystkich przybyłych na sesję – Radnych, Sołtysów, Wójta, Kierowników referatów 
Urzędu i jednostek organizacyjnych oraz  inne nie wymienione osoby biorące udział w sesji. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert na podstawie listy obecności stwierdził, 
że na sesji jest obecnych 12 radnych i Rada jest władna do podejmowania prawomocnych 
uchwał. Radni Raczyńska Grażyna, Sukiennik Halina i Moćko Zdzisław usprawiedliwili swoją 
nieobecność. 
 
Ze względu na ważne sprawy osobiste salę obrad opuścił radny Sobczyk Bogusław. 
 
 



 2 

Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert powiedział, że zgodnie z przyjętą zasadą, 
w dniu dzisiejszym sekretarzem obrad powinna być radna Żelazko Małgorzata, która wyraziła 
zgodę. Następnie poddał pod głosowanie wybór sekretarza obrad. 
                   Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosami „za” wybrano sekretarza obrad radną Małgorzatę Żelazko. 
 
Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert zapoznał z porządkiem obrad zgodnie z 
przesłanym zawiadomieniem o terminie sesji. Spytał, czy radni mają wnioski do porządku ob-
rad? 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek – w związku z zaistniałą potrzebą i omó-
wieniem sprawy na posiedzeniach Komisji w dniu 27.08.13 r. wnioskuje o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Woje-
wództwa Świętokrzyskiego dotyczącej wyznaczenia Podkieleckiego Obszaru Chronionego Kra-
jobrazu jako punkt 10 natomiast punkty 10 do 16 przesunąć o jeden tj. na 11 do 17. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert powiedział, że projekt uchwały ww. 
sprawie został przekazany radnym następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
ww. wniosku Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Jarosława Wałka. 
                Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła wniosek o zmianie porządku obrad jak wyżej, porządek obrad jak na stronie 1 
protokołu.  
                         
Ad. 5. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert powiedział, że protokół z poprzedniej 
sesji był wyłożony przed sesją w celu zapoznania się, jak również był na stronie BIP. Spytał, czy 
Radni mają uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie przyjęcie proto-
kołu Nr XXVII sesji z dnia 26.06.13 r. 
                       Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1  głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła ww. protokół sesji. 
 
Ad. 6. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami, które 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. W wyniku pytań rozszerzył sprawy zawarte w sprawozda-
niu oraz udzielił odpowiedzi na pytania m.in. drogi dojazdowej w Tumlinie-Podgrodziu, sprawy 
toczącej się w Sądzie.  
 
Ad. 7. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poinformował, że wszystkie sprawy bę-
dące przedmiotem obrad dzisiejszej sesji były omówione na posiedzeniach komisji stałych w 
dniu 27 sierpnia br. 
Skarbnik Gminy K ędziora Anna omówiła proponowane zmiany w budżecie gminy na 2013 
rok - zwiększają się dochody i wydatki o kwotę 206.070zł z tytułu realizacji nowego przedsię-
wzięcia z udziałem środków strukturalnych pt. „Nowe perspektywy” w ramach poddziałania 
„Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz 
zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych” oraz zwiększają się wydatki w dziale 900 z 
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rezerwy budżetowej o kwotę 25 000 zł na realizację inwestycji rocznej pn. rozbudowa oświetle-
nia ulicznego w miejscowości Bobrza. 
Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji Gminy Orzelski Radosław 
powiedział, że na posiedzeniu Komisji w dniu 27 sierpnia 2013 r. pozytywnie zaopiniowano 
zmiany w budżecie gminy na 2013 r jak również zmiany w wieloletniej prognozie finansowej 
gminy na lata 2013–2023. Komisja wnioskuje o podjęcie uchwał.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek odczytał projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXIII/169/12 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 28-12-
2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2013 rok wraz z załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
            Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 
11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXVIII/223/13 wraz z załącznikami, która stanowi załącznik nr 5 
do protokołu. 
 
Ad. 8. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński spytał, czy są pytania dot. zmian w wie-
loletniej prognozie finansowej na lata 2013 – 2023. W związku z brakiem pytań poprosił o od-
czytanie projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 2013 – 2023 wraz z 
załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wyżej wymienio-
ny projekt uchwały wraz z załącznikami. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXVIII/224/13 wraz z załącznikami, która stanowi załącznik nr 6 
do protokołu. 
  
Ad. 9. 
Kier. ref. FSR Mariola Jarubas powiedziała m.in. Gmina złożyła wniosek o dofinansowanie 
realizacji projektu pn. „Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu na terenie Gminy Miedziana 
Góra”. Projekt ma na celu przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu wśród zdolnych dzieci i 
młodzieży pochodzących z rodzin o trudnej sytuacji materialnej, poprzez zakup przenośnych 
komputerów i zapewnienie dostępu do internetu dla 30 gospodarstw domowych z terenu Gminy 
Miedziana Góra oraz 3 jednostkom podległym Wnioskodawcy – szkołom w okresie realizacji  i 
5-letniego okresu trwałości projektu. Omówiła sfinansowanie działań i inwestycji. Podjęcie 
uchwały stanowi  potwierdzenie przystąpienia do projektu. Udzieliła odpowiedzi na pytania. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław powiedział, że w projekcie uchwały w § 1 
ust. 2 jest błąd – należy zmienić kwotę 300.091,70 na 300.391,70. Następnie odczytał projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia woli realizacji projektu pn. „Przeciwdziałanie wykluczeniu cy-
frowemu na terenie Gminy Miedziana Góra” współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej 
– Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka 2007-2013 (Priorytet 8 – Społeczeństwo 
informacyjne – zwiększanie innowacyjności gospodarki; Działanie 8.3 – Przeciwdziałanie wy-
kluczeniu cyfrowemu – eInclusion).  
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wyżej wymienio-
ny projekt uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXVIII/225/13, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert powiedział, że na posiedzeniach komisji 
w dniu 27.08.13 r. Urbanista Rafał Kozieł zasugerował, że Gmina powinna podjąć uchwałę w 
sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego dot. wyzna-
czenia Podkieleckiego Obszaru Chronionego Krajobrazu i wydać opinię negatywną. W uzasad-
nieniu do projektu uchwały jest wyjaśnione, dlaczego Rada Gminy opiniuje negatywnie ww. 
projekt uchwały. Jest to już po wyznaczonym terminie, ale należy przekazać naszą opinię. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jaroslaw odczytał projekt uchwały w sprawie za-
opiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego dotyczącej wyznacze-
nia Podkieleckiego Obszaru Chronionego Krajobrazu wraz z załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wyżej wymienio-
ny projekt uchwały wraz z załącznikami. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXVIII/226/13, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 11. 
Kier. ref. ITU Tomasz Bucki omawiając projekt uchwały w sprawie Zmiany Nr 7 miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Ćmińsk Kościelny wskazał na slajdach teren 
objęty zmianą, udzielił odpowiedzi na pytania. 
Przewodniczący Komisji Inwestycji i Rozwoju Gminy Marcin Karczewski powiedział, że 
opinia Komisji w tej sprawie jest pozytywna. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław odczytał projekt uchwały w sprawie 
Zmiany Nr 7 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Ćmińsk Kościelny 
na terenie gminy Miedziana Góra oraz załączniki. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXVIII/227/13 w ww. sprawie, która wraz z załącznikami stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad.  12. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  – w czerwcu br. podejmowano uchwałę w sprawie regulaminu 
udzielenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym i nie dołączono załącznika nr 2 tj. wzoru 
wniosku o przyznanie stypendium czy zasiłku szkolnego. W związku z tym na dzisiejszą sesję 
przygotowano projekt uchwały, żeby regulamin był kompletny. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław odczytał projekt uchwały w sprawie regu-
laminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym wraz z załącznikiem. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXVIII/228/13 wraz z załącznikiem, która stanowi załącznik nr 10 
do protokołu. 
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Ogłoszono 30 min. przerwę w obradach. 
 
Ad. 13. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński powiedział, że ten punk porządku obrad 
dotyczy radnego Edwarda Fornalskiego, który jest obecny na sesji i prosił o umożliwienie Mu 
złożenia wyjaśnienia. W związku z tym udzielił głosu radnemu Edwardowi Fornalskiemu. 
Radny Edward Fornalski wyjaśniając sprawę powiedział m.in. przeprosił za nieobecność na 
dwóch poprzednich sesjach, ale było to spowodowane chorobą i zaświadczenia przekazał do 
Rady Gminy. Zarzuty w anonimie skierowanym do Wojewody są nieprawdziwe – nie startował 
z komitetu wyborczego wójta, pobicia leśników też nie było. Jest to przykra sprawa, że Sąd uka-
rał Go karą grzywny, którą zapłacił, przedstawił pokwitowanie wpłaty i jeszcze za ten sam czyn 
ma być ukarany pozbawieniem mandatu radnego. Stwierdził, że jest to niesprawiedliwe, bo za 
jeden czyn są dwie kary. Zwrócił się do Rady Gminy o rozwagę podczas głosowania nad projek-
tem uchwały w sprawie wygaszenia Jego mandatu. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński stwierdził, że jest to kontrowersyjna sy-
tuacja, w której prawo wskazuje 3 miesięczny okres możliwości wygaszenia mandatu przez Ra-
dę od wystąpienia przyczyny, a mimo to Wojewoda wzywa Radę do glosowania w tej sprawie, 
po upływie tego terminu. Prawomocny wyrok mógłby jednocześnie wygaszać mandat radnego i 
kończyć procedurę nie budząc niepotrzebnych emocji. Wyroku jednak nie można kwestionować 
i powinniśmy zająć stanowisko w tej sprawie poddając uchwałę pod głosowanie. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław uważa, że prawo obowiązujące w Polsce 
to przepisy bezprawia. Społeczeństwo nie jest równo traktowane, posłów pewne sprawy nie do-
tyczą. Rada Gminy powinna zastanowić się nad złożeniem wniosku o uregulowanie tych spraw i 
traktowanie wszystkich jednakowo, powinny być jednoznaczne i jednakowe przepisy tak dla 
posłów i jak i dla radnych. Rada Gminy nie powinna podejmować uchwały o stwierdzeniu wy-
gaszenia mandatu radnego, powinna to regulować ustawa. Zwrócił się do radnych o zastanowie-
nie się nad wystąpieniem z protestem przeciwko takiej sytuacji. 
Radny Wójcicki Romuald stwierdził, że radnego Edwarda Fornalskiego wybierali mieszkańcy 
Kostomłotów Drugich i tak dużą liczbą głosów, że nie odważy się głosować za wygaszeniem 
Jego mandatu. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński powiedział, że popiera wniosek ustawo-
wej regulacji prawnej w tej sprawie. Następnie zakończył dyskusję i poprosił o odczytanie pro-
jektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław odczytał projekt uchwały w sprawie wy-
gaśnięcia mandatu radnego. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 0 głosów „za”, 9 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie podjęła uchwały w ww. sprawie, projekt stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad. 14. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poinformował o przykrym zdarzeniu i 
tragicznej śmierci Prezesa Stowarzyszenia „Hakownica”. 
                        Następnie wszyscy obecni na sesji, minutą ciszy uczcili pamięć o zmarłym Preze-
sie Stowarzyszenia. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński powiedział, że Wojewoda Świętokrzyski 
przysłała kolejne pisma dotyczące niezgodnego z prawem pełnienia mandatu radnego Gminy 
Miedziana Góra przez Pana Orzelskiego Radosława i Pana Jarosława Wałka. W związku z tym 
zostało rozpoczęte postępowanie wyjaśniające, czyli skierowano pisma do radnych o złożenie 
wyjaśnienia. Radny Wałek Jarosław w dniu dzisiejszym otrzyma pismo. Natomiast radny Orzel-
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ski Radosław otrzymał pismo w dniu 10.07.13 r. i na dzisiejszej sesji prosił o umożliwienie Mu 
złożenia wyjaśnienia. Następnie udzielił głosu radnemu. 
Radny Orzelski Radosław odczytał wyjaśnienie dot. Jego sytuacji prawnej jako radnego Gminy 
Miedziana Góra i Zastępcy Wójta Gminy Smyków. Wyjaśnienie pisemne stanowi załącznik nr 
12 do protokołu.  
Wójt Gminy Maciej Lubecki  porosił sołtysów, żeby po zakończeniu sesji zostali celem omó-
wienia spraw związanych z pobieraniem opłat za śmieci. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński zwrócił się do radnych o złożenie ankiet 
do Wójta, które przekazano do wypełnienia na posiedzeniach Komisji w dniu 27.08.13 r. Na 
komisjach pracownica urzędu gminy poinformowała, że mieszkańcy składając deklaracje o od-
padach komunalnych piszą o problemie regulowania opłat za odbiór śmieci. Zwrócił się do 
Przewodniczących Komisji o zajęcie się tą sprawą i przekazanie wniosków do Rady Gminy. 
      
Ad. 15. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poprosił radnych o złożenie interpelacji 
pisemnych. 
Radny Orzelski Radosław odczytał, a następnie złożył interpelację dot. przeprowadzenia do-
datkowej interpretacji prawnej w sprawie oficjalnego braku dojazdu do nieruchomości położo-
nych w msc. Tumlin-Podgród, interpelacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
Radny Korczyński Marian  odczytał a następnie złożył wniosek o przeanalizowanie stawek 
podatków w kontekście przygotowywania budżetu gminy na 2014 r., wniosek stanowi załącznik 
nr 14 do protokołu. 
 
Ad. 16. 
Sołtys Modrzejewska Bożena – mieszkańcy Ćmińska ul. Podkościele złożyli pismo do urzędu 
gminy o udrożnienie rowu przy tej drodze. Poprosiła o udzielenie odpowiedzi. Przy ul. Wyrowce 
od strony lasu bardzo wymula drogę i należałoby z tym coś zrobić. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński przekazał jakie były ustalenia na posie-
dzeniach Komisji w sprawie udrożnienia rowów przydrożnych. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  powiedział, że musi sprawdzić ile pieniędzy w roku bieżącym 
zostało w budżecie gminy na drogi. Zwrócił się do Komisji Inwestycji i Rozwoju Gminy, żeby 
zrobiła gradację dróg pod kątem wykonania niezbędnych napraw, które drogi w pierwszej kolej-
ności, należy jak najszybciej zwołać posiedzenie Komisji. 
Radna Żelazko Małgorzata podziękowała Wójtowi i Kierownikowi ZGK za wykonanie prac 
przy Ośrodku Zdrowia w Ćmińsku oraz poprawienie stanu dróg przy ośrodku zdrowia i ul. Pod-
glinie. 
Radny Wałek Stanisław – bus jeżdżący przez Maciejówkę i Kostomłoty Drugie nie kursował w 
wakacje. Zwrócił się o przywrócenie kursowania busa od miesiąca września br. oraz o naprawie-
nie przystanku przy ul. Bugajskiej koło poczty. Zespół kontrolujący Komisji Rewizyjnej prze-
prowadził kontrole w Urzędzie Gminy dot. sposobu realizacji zgłaszanych interpelacji przez 
radnych, członek zespołu zapozna ze sprawozdaniem. 
Radny Jacek Syska odczytał „Sprawozdanie z kontroli przeprowadzonej w dniu 4 kwietnia 
2013 r.”, ksero stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  interpelacja radnego Edwarda Fornalskiego w sprawie wywozu 
drewna z lasu była wyjaśniona na sesji i dlatego nie udzielono odpowiedzi pisemnej. 
Sołtys Banaś Stanisław podziękował wszystkim za pomoc w organizacji Święta Pieroga w Bo-
brzy oraz pozyskaniu środków na ten cel. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński przekazał, że wpłynęło podziękowanie od 
mieszkańców Ćmińska posesje 60 – 72 dla sołtysa i rady sołeckiej za wykonanie oświetlenia 
drogi gminnej nr 175. Następnie podziękował sołtysowi Stanisławowi Banasiowi, członkiniom 
Zespołu „Bobrzanki”, młodzieży oraz strażakom za wspaniałą organizację festynu w Bobrzy. 
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Wójt Gminy Maciej Lubecki  dziękując dla sołtysa Banaś Stanisława powiedział m.in. takiego 
przeobrażenia jakie jest w Bobrzy nie było w żadnym sołectwie. Jest pełen podziwu co do orga-
nizacji festynu przez mieszkańców Bobrzy. Pogratulował Panu Banasiowi, że udało mu się zmo-
bilizować mieszkańców Bobrzy i w taki sposób zaangażować ludzi w pracę i funkcjonowanie 
sołectwa. Zadeklarował pomoc w każdej sytuacji o ile będzie taka potrzeba. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński powiedział, że otrzymał zaproszenie na 
imprezę w sołectwie Porzecze w dniach 31.08. i 01.09.br. W przyszłym roku należy opracować 
harmonogram imprez, aby uniknąć nakładania się terminów imprez na siebie wymuszając ich 
zmiany w ostatniej chwili. Na terenie gminy są miejsca z których nie można odebrać śmieci. 
Zwrócił się do Wójta o zajęcie się tą sprawą i rozwiązaniem problemu.. Zwrócił się też do Prze-
wodniczących Komisji o poruszenie tego tematu na komisjach. 
Sołtys Porzecza Drogosz Czesław w imieniu własnym i Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Wsi 
Porzecze „Przyszłość” zaprosił wszystkich do udziału w festynie organizowanym w Porzeczu w 
dniach 31.08. i 01.09.br. 
Radny Orzelski Radosław – zwrócić się do Powiatu o wyczyszczenie chodnika dla pieszych 
przy drodze powiatowej w Tumlinie-Podrgodziu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław poprosił o zajęcie się tematem przejścia 
dla pieszych na skrzyżowaniu dróg Tumlin-Wykień i Tumlin-Podgród, była interpelacja w tej 
sprawie. Kolejna sprawa to zawalające się płoty w Tumlinie-Podgrodziu, mieszkańcy będą wy-
stępować o odszkodowania. Pan Błoński z M. Góry ul. Wrzosowa 20 zgłosił, że ze względu na 
swoją sytuację ma potrzebę odbioru śmieci dwa razy w miesiącu, trzeba mu to umożliwi ć. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  – w uchwalonym regulaminie jest zapis raz w miesiącu i jest to 
dla wszystkich jednakowo. Nie może być tak, że Wójt będzie regulował jednostkowo. Kto za-
płaci za dodatkowe kursy? 
Radny Stefański Czesław poprosił o wyczyszczenie rowu pomiędzy drogą krajową 74 a ul. 
Źródlaną. 
 
Ad. 17. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert – w związku z wyczerpaniem porządku 
obrad zamknął XXVIII sesję Rady Gminy dziękując wszystkim za udział. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Sesja zakończyła się o godz.  12.50. 
 
 
     Protokolant                                Sekretarz obrad                           Przewodniczący Rady Gminy 
 
   Halina Żelazna                            Małgorzata Żelazko                             Robert   Pokrzywiński 
 
 
 


